
 

 

 

 

 

Protokoll fört vid Kollektivhusföreningen Fristads Årsmöte 

Måndagen den 16 februari  2015 i Cafeterian Cervins väg 17 B kl. 18.30 
 

 

Närvarande: 30 personer enligt närvarolistan. Se bilaga. 
  

 

Punkt 1 -  Mötets öppnande 

§ 1 Johan önskar alla varmt välkomna och förklarar mötet öppnat. 

 
 

Punkt 2 - Val av funktionärer för mötet: Ordförande, Sekreterare och två 

protokollsjusterare tillika rösträknare 

 
§ 2 Mötet väljer My Lundström till mötesordförande, protokolljusterare tillika 

rösträknare Emma Andersson och Mira Toumi, sekreterare Johan Sundahl.  

  
 

Punkt 3 - Fastställande av röstlängd 

 

§ 3 Fastställer röstlängden efter närvarolistan. Det är mer än 15 deltagare utöver 

styrelsen vilket gör att vi har mandat att rösta igenom beslut. 

 
 

Punkt 4 -  Fråga om godkännande av kallelse 

 

§ 4 Kallelsen godkänns enhälligt av mötet. 

 

Punkt 5 - Styrelsens och övriga gruppers årsberättelse 

 

§ 5 Mötet väljer att inte läsa upp alla årsberättelser utan mötesdeltagande får komma 

med tankar och funderingar runt dem. Birgitta säger att det heter ”smartwater” 

och inte ”clearwater” som det står i kallelsen till årsmötet. 

 

Mötet godkänner styrelsens och övriga gruppers årsberättelser. 

 
    

Punkt 6 - Bokslut 

 

§ 6 Per berättar att vi inte har gjort av med alla pengar som vi har utan att vi har bra 

marginaler. Vi har gått lite plus, 7446kr. 30 års festen och julfesten svalde en del 

pengar. Inga frågor runt bokslutet. 

 

 

Punkt 7 - Revisionsberättelse 

 

§ 7 Revisorerna har vissa anmärkningar. De har reserverat sig för tre stycken 

verifikationer som inte varit helt ok. En av problemen var att vi anställt en 

person i form av en trubadur, vilket kostat 4000 kr. Här skall vi betala 



arbetsgivaravgifter och försäkringar osv. Detta godkänner inte revisorerna. Trots 

anmärkningarna anser revisorerna att styrelsen skall ha ansvarsfrihet. 

 

 

 

Punkt 8 - Fråga om styrelsens och övriga gruppers ansvarsfrihet 

 

§ 8 Mötet godkänner enhälligt styrelsens ansvarsfrihet. 

 

Punkt 9 - Fråga om årsavgift 

 

§ 9 Ingen mötesdeltagare har några åsikter om årsavgifter.  

Mötet fastställer årsavgiften till 0kr. 

 

 

Punkt 10 -  Förslag till verksamhetsplan 

 

§ 10 Nuvarande styrelse föreslår att den nya styrelsen går en styrelseutbildning tidigt 

så att man kan jobba ihop sig och bli ett ”team”. Mötet undrar lite runt storköket 

och vi diskuterar lite runt detta. Styrelsen skall förtydliga i verksamhetsplanen 

angående att det är ”önskvärt” att föreningen tar fram två stycken alternativa 

skisser på ombyggnation av caféteria, mötets mening är att föreningen ”skall” 

detta. 

 

Mötet godkänner verksamhetsplanen.  

 

My föreslår att fråga om budget flyttas till punkt 12. Detta godkänns av mötet. 

 

 

Punkt 11 -  Val av styrelseordförande, kassör, övriga styrelseledamöter och ersättare 

 

§ 11 Valberedningen berättar att det inte finns någon nominering till ordförande.  

 

Förslag på kassör är Per Asklund och Josefine Malm, Robert Brage, Pether 

Bertilsson, Roya Saniei samt Mira Toumi föreslås till ledamöter.  

 

Ingrid Kallika (ej närvarande) och Sofia Hemou föreslås till ersättare.  

 

Mötet diskuterar om vi skall välja en styrelseordförande på årsmötet eller om 

styrelsen skall göra det internt. Mötet ställer frågan vad det egentligen innebär 

att vara ordförande. My läser den föreslagna arbetsbeskrivningen för en 

ordförande för att förklara en ordförandes huvudsakliga uppgifer. 

Johan förklarar för mötet vad syftet är med de nya arbetsbeskrivningarna.  

 

Vid röstningen beslutar mötet att Josefine Malm väljs till ny ordförande. Per 

Asklund väljs till kassör. Rober Brage, Mira Toumi, Roja Saneij och Peter 

Bertilsson väljs till ledamöter. Sofia Hemou och Ingrid Kallika väljs till 

ersättare. 

  

 

Punkt 12- Äskanden för verksamhetsåret 2015 samt budget. 

 



§ 12 My går igenom alla äskanden utefter kallelsen till årsmötet. Mötet godkände 

samtliga äskanden för det kommande verksamhetsåret. Mötets mening var också 

att föreningen skall subventionera bättre platser som kulturgruppen önskade i sin 

verksamhetsplan.  

 

§ 13 Budgeten 

 

 Mötet godkänner budgetförslaget. 

 

Punkt 13-  Val av valberedning 

 

§ 14 Samir Hemou, Lone Dall, My Lundström samt Samira Isak föreslås till ny 

valberedning. Mötet godkänner dessa. Mötet väljer även My Lundström som 

sammankallande för valberedningen.  

 

Punkt 14-  Val av revisorer och revisorersättare 

 

§ 15 Eva Pålemar, Johan Hemou och Kerstin Aggefors väljs till revisorer av mötet. 

 

 

Punkt 15- Förslag från styrelsen och motioner 

 

§ 16 Inga förslag eller motioner har kommit in från medlemmarna. Dock har 

styrelsen tagit fram ett nytt förslag på stadgeändringar.  Josefine Malm och Lone 

Dall läser de gamla stadgarna och de nya förslagen för mötesdeltagarna. 

Respons och tillfälle för diskussion ges efter varje föreslagen ändring. Röstning 

angående de nya stadgeändringarna hänskjuts till ett nytt husmöte då det är för 

få kvar på mötet för att man skall kunna ta ett beslut. 

 

 

Punkt 16- Övriga ärenden 

 

§ 17 Frågan om föreningen kan köpa loss och/eller sköta handhavandet av 

pingisbordet hänskjuts till nästa husmöte. 

 

Äskandet från konst & hantverksgruppen hänskjuts till nästa husmöte. 

 

Frågan om ny lokal för snickerigänget skall tas upp på nästa husmöte. 

 

 

 

 

 

 

 

 

   

 

Bromsten den 16 februari 2015 

 

  

 

 



Vid protokollet:   

 

 

 

--------------------------------------------- 

Johan Sundahl  

 

 

 

Justerare:    Justerare: 

 

 

 

-----------------------------------------------  ------------------------------------------------ 

Emma Andersson    Mira Toumi 

 

 

     

 

     

     


